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　　In recent years there have been many reports of ________.It turns a new chapter of _________in China,and will have far-reaching effects in the forthcoming years.
　　The biggest benefit,in my eyes,is that_______.In addition,_______.Finally,______________.
　　Apart from the benefits mentioned above,we should also face several unavoidable challenges.In the first place,_____________.In the second place,________.What’s more,_______________.In summary,we should_______________.
　　近年来已经有许多报告________，_________，打开了新的篇章，中国，在未来几年将有深远的影响。
　　最大的好处是，在我眼里，是_______。此外，_______。最后，______________。
　　除了上面提到的好处，我们应该也面临着一些不可避免的挑战。放在首位，_____________。排在第二位，________。更重要的是，_______________。综上所述，我们应该_______________。
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　　Different people have different views on_____.Some people think that_____,whereas others argue that __________. As far as I am concerned, I agree with the opinion that ___________.For one thing,I firmly believe that ___________.For another,_____________.Just think of________,who/which_______. Taking all these factors into consideration,we may safely come to the conclusion that______.Only if_______can we _______,just as the saying goes,________________
　　_____上，不同的人有不同的`看法。有些人认为，_____，而其他人则认为__________。
　　就我而言，我同意与___________认为。对于一件事，我坚信该
　　___________。为 另外，_____________。只是认为________/_______。考虑到所有这些因素，我们可以得出的结论是______。只有______________，就像俗话说，________________。
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　　Nowadays more and more ______are commonly and widely used in everyday life,ranging from __________to_____________.
　　The popularity of _______will have a great influence on ______.On the one hand,_________.On the other hand,__________.
　　To conclude,____________are just like a double-edged sword.With them we may________.However,one point should be kept in mind that we should make sensible use,always being a master instead of slaving of them.
　　如今越来越多的______普遍和广泛使用在日常生活中，从__________，___________。
　　_______的普及将有很大的影响______。一方面，_________。另一方面，__________。
　　总括而言，____________就像一个双刃剑。有了他们，我们可能________。但有一点应该牢记，我们应该很好地利用，始终是一个主人，而不是奴隶。
本文档由范文网【dddot.com】收集整理，更多优质范文文档请移步dddot.com站内查找
